

Notice

30 September 2021

Reopening of Resorts World Genting

Resorts World Genting (RWG) has reopened with limited offerings effective today under Phase 3 of the National Recovery Plan for Pahang residents.

All our employees are fully vaccinated and ready to welcome guests in a safe environment at RWG. Some of our facilities and offerings are only available to guests who are fully vaccinated. Kindly visit our website or contact our call centre at 03-27181118 for further information and to make reservations.

We will continue to fully adhere to the government SOPs throughout the resort and we seek our guests' kind cooperation to do the same.

We will be reopening more facilities and offerings once interstate travel is allowed. We look forward to welcoming you back to Resorts World Genting.

Thank you.

通告

2021 年 9 月 30 日

云顶世界重新营业

云顶世界 (RWG) 将根据第三阶段国家复苏计划下，即日起对彭亨州居民开放特定部份设施和服务。

我们所有的员工都已完成疫苗接种，并准备在云顶世界更安全的环境里欢迎宾客的到访。我们的一些设施和服务仅允许已完全接种疫苗的顾客进入。请浏览我们的网站或致电 03-27181118 联系我们的预订中心，以获取进一步的讯息及进行预订。

我们将持续在整个度假村贯彻政府拟定的标准作业程序，并且寻求所有顾客的通力合作。

一旦人民获准跨州旅行，我们将重新开放更多的设施和服务。我们热切期待着您再次光临云顶世界。

谢谢。